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Pani Mariola Dudzińska 

ul. Chabrowa 1 m. 66 

96-300 Żyrardów

Szanowna Pani,

w załączeniu przekazuję Uchwałę Nr XXVII/234/20 Rady Miasta Żyrardowa z dnia 

14 lipca 2020 r. w sprawie uznania petycji dotyczącej poprawy bezpieczeństwa przy 

ul. Chabrowej za zasługującą na uwzględnienie. Uprzejmie proszę o poinformowaniu o jej 

treści wszystkich sygnatariuszy petycji.

WICEP^ZEWOrNiC/qu^

Lźbieta Wrońska
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UCHWAŁA Nr XXVII/234/20 

RADY MIASTA ŻYRARDOWA
z dnia 14 lipca 2020 r.

w sprawie uznania petycji dotyczącej poprawy bezpieczeństwa 

przy ul. Chabrowej za zasługującą na uwzględnienie

Na podstawie art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach 

(Dz. U. z 2018 r. poz. 870) Rada Miasta Żyrardowa uchwala, co następuje:

§1.
Uznaje się, że petycja z dnia 11 grudnia 2019 r dotycząca poprawy bezpieczeństwa 

mieszkańców osiedla przy ul. Chabrowej poprzez wykonanie chodników oraz przejść dla 

pieszych umożliwiających komunikacje z pozostałą częścią osiedla zasługuje na 

uwzględnienie.

§2.
Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa zawiadomi wnoszącego o sposobie rozpatrzenia 

petycji.

§3.
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.
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Radyż ^ar^owa 

Elżbieta Wrońska



UZASADNIENIE

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Żyrardowa w dniu 3 czerwca 2020r. 

rozpatrywała petycję mieszkańców osiedla przy ul. Chabrowej w sprawie wykonania chodnika 

wzdłuż ul. Parkingowej oraz wyznaczeniu przejść dla pieszych. Dyrektor Wydziału Inwestycji 

przedstawiła możliwości budowy takiego chodnika, w tym rozwiązanie polegające na 

opracowaniu projektu chodnika wraz ze ścieżką rowerową celem pozyskania dofinansowania 

zewnętrznego na realizację tego przedsięwzięcia, w ramach wykonywania innych odcinków 

ścieżek rowerowych.

Obecni na posiedzeniu radni uznali iż budowa przedmiotowego chodnika oraz 

wyznaczenie przejść dla pieszych są jak najbardziej potrzebne, a argumenty podane w petycji 

są słuszne i zasługują na uwzględnienie.

Komisja zdecydowała o konieczności przygotowania na sesję Rady Miasta Żyrardowa 

projektu uchwały w sprawie uznania petycji za zasługującą na uwzględnienie. 

W głosowaniu nad zasadnością petycji członkowie komisji oddali 5 głosów „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”.
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